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Mødet var indkaldt med følgende dagsorden: 

1. Meddelelser og siden sidst. 
2. Drøftelse af det de forskellige aftaler omkring projektet. 

Ak-samvirke har modtaget nogle bemærkninger til de forskellige aftaleudkast, som vi gerne vil 
gennemgå med jer. 

3. Oplysning om årsager til overflytning. 
Det skal besluttes i hvilket omfang oplysninger om årsag til overflytning skal sendes med i 
forbindelse med en anmodning om overflytning. 

4. Netværksopkobling 
Det skal besluttes på hvilken måde, der skal ske teknisk opkobling til systemet. Facilia anbefaler at 
det sker via en VPN-opkobling, men det vil også være muligt at etablere adgang baseret på IP-
validering.  

5. Eventuelt 
 

 

Der blev orienteret om forløbet af arbejdet i den nedsatte workshop. 

AK-Samvirke har telefonisk fået oplyst fra Datatilsynet, at der i forbindelse med dette projekt ikke vil være 

behov for nogen anmeldelse til Datatilsynet. Det afgørende vil alene være, at udvekslingen af oplysninger 

skal ske efter retningslinjerne for sikker kommunikation. 



Herefter drøftedes tidsplanen for projektet på baggrund. Der er kommet en række tilkendegivelser om, at 

det ville være urealistisk at fastholde en fælles ikrafttrædelsesdato for projektet allerede 3 måneder efter, 

at databeskrivelserne ligger klar. Det blev derfor besluttet at udskyde ikrafttrædelsestidspunktet til den 15. 

maj 2013. 

I forhold til de forskellige aftaleudkast blev yderligere følgende elementer berørt: 

Generelt: 

AK-Samvirke afholder et møde for alle a-kasser, hvor aftalegrundlaget vil blive gennemgået. I forbindelse 

hermed vil AK-Samvirke udarbejde en ”læse-let”-beskrivelse af projektet. 

Standardaftale AK-Samvirke og a-kasserne: 

Punkt 6: Bestemmelsen skal ændres, så den tager højde for udtræden ved væsentlige mangler. 

Hovedaftale med Facilia: 

Punkt 4.3: Ved revurderingen skal der fastsættes et maksimalt beløb 

Punkt 12: Uklarhed om de angivne varsler i 12.4 og 12.6 i forhold til, hvordan der skabes samspil mellem 

systemerne. Det handler eksempelvis også om versionering, og især at sikre samtidighed mellem de 

forskellige systemer. Det havde eksempelvis givet problemer i forbindelse med den seneste opdatering af 

AR260. 

17.2.2: Hvem er tredjemand i denne sammenhæng og hvad er unødigt besvær? 

Derudover bør det overvejes, om der som led i projektet skal beskrives en procedure for udveksling af 

oplysninger, hvis systemet går ned. Dette afklares senere. 

På baggrund af de faldne bemærkninger indgår sekretariatet nu aftale med FACILIA. 

Aftale mellem AMS og a-kasserne: 

(Det bemærkes, at nummeringen i det udsendte materiale var fejlagtig, idet det var rykket et nummer op 

efter konvertering fra word til pdf).. 

4.2.1: Om ikke der er andre situationer, fx udbetaling af efterløn indenfor EØS eller efterlønsbidrag, hvor 

det er relevant at søge oplysninger på ikke-medlemmer. 

5.3: Fristerne er alt for korte i forhold til den tillid, som systemerne bør baseres på. 

 

Med hensyn til oplysninger om årsager til overflytning blev det besluttet, at information herom skal ske 

gennem angivelse af en årsagskode i et kodefelt. Workshoppen skal definere de koderne med de tilhørende 

fraflytningsårsager. 

 

Endelig blev spørgsmålet om tilslutningsmetode drøftet. De fleste gav udtryk for, at der ikke var nogen 

speciel præference og at man derfor godt kunne benytte VPN. Fra et enkelt system blev der dog taget 

forbehold og det bør afklares derfor nærmere med FACILIA. 

 


